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Şirketimizin 20.04.2021 tarihinde yapılan olağan genel kurul toplantısında;  

Toplantıya fiziken katılan yatırımcılardan Belma Pehlivan Özsaraç Şirket faaliyetlerinden 
duyduğu memnuniyeti belirterek teşekkürlerini iletti ve yatırımcımız tarafından herhangi bir 
soru sorulmadı.  

Toplantıya elektronik olarak katılan Soner Çelik “Kripto para borsalarına yatırım yapılıp 
yapılmayacağı” hususunda bilgi talebinde bulundu. Toplantı tutanağında belirtilen üzere; 
şirketin realize olmuş bir projesi veya kararı olmadığı, bu konularda gerekli bilgilendirmelerin 
KAP ve diğer platformlarda yapıldığı bildirildi. 

Kurumsal Yönetim İlkeleri’nin 1.3.5. maddesine göre, genel kurul toplantısı sırasında sorulan 
tüm sorular ile bu sorulara verilen cevapları, pay sahiplerimizin bilgisine sunarız.  
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